
Rada Gminy Siedlec 

Komisja Budżetu i Finansów 

Protokół nr 10/2024 

10 Posiedzenie w dniu 10 grudnia 2024  

Obrady rozpoczęto 10 grudnia 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:38 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Renata Piątyszek 

2. Andrzej Kaźmierczak 

3. Szymon Śliwiński 

4. Wojciech Piątyszek 

5. Adam Kupś 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Walczak-Mortezaei  - Wójt Gminy 

2. Damian wita   - Zastępca Wójta 

3. Natalia Babińska   - Skarbnik Gminy 

4. Hieronim Birk   - Prezes ZEUK Sp. z o.o. 

5. Kinga Wilk-Musielak  - Członek Zarządu Spółki 

6. Kinga Dąbrowska   - Główna Księgowa Spółki 

7. Karolina Hamrol   - Inspektor 

8. Natalia Grocholska   - Kierownik Referatu Rolnictwa, 

      Planowania Przestrzennego  

      i Zarządzania Kryzysowego 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

  Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Renata Piątyszek serdecznie 

witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczą wszyscy 

radni. 

 

 

2. Wypracowanie opinii do projektu budżetu na 2025 rok. 

 

  W związku z przedstawieniem i omówieniem całościowych materiałów dotyczących 

projektu budżetu na 2025 rok na komisji wspólnej  tu zabrała głos Skarbnik Gminy N. 

Babińska przedstawiając: 

 

-  opinię o projekcie uchwały budżetowej Gminy Siedlec na 2025 rok,  

- opinię o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Siedlec  



Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 2 grudnia 2024 

roku. 

  W punkcie tym Pani Skarbnik poinformowała o tym, iż uwagi zaznaczone w opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej zostaną wprowadzone do budżetu autopoprawką. 

 

 Po przedstawieniu powyższego tematu radni przystąpili do zadawania pytań, oraz 

składania dodatkowych wniosków do budżetu. 

 

- Radny Andrzej Kaźmierczak złożył wniosek do budżetu o sfinansowanie projektu 

rozbudowy remizy strażackiej przy sali wiejskiej. Prośbę swą motywował ty, iż po 

otrzymaniu nowego wozu strażackiego przez jednostkę OSP samochód ten zajmuje dużo 

miejsca, co utrudnia poruszanie się po remizie. Pan Kaźmierczak wskazał, iż środki na ten cel 

można by pozyskać ze środków zaplanowanych na Święto Smaków lub z rezerwy 

zaplanowanej w budżecie. Ponadto radny nadmienił, iż w momencie sfinansowania projektu, 

jego wykonanie strażacy deklarują w dużej mierze wykonać własnymi siłami. 

 

 Wójt w odniesieniu do wniosku stwierdził, iż nie widzi w tym momencie potrzeby 

rozbudowy remizy, powołując się na otrzymane wcześniej środki na nowy samochód.  

 

- Przewodnicząca Renata Piątyszek złożyła wniosek do budżetu o zakup nowego 

pochłaniacza do kuchni na sali wiejskiej w Godziszewie.  

 

 Tu poinformowano radną, iż wniosek zostanie poddany rozpatrzeniu. 

 

- Radna Katarzyna Pluskota zgłosiła wniosek o postawienie wiaty przystankowej dla dzieci 

szkolnych w miejscowości Boruja. Przystanek miałby znajdować się obok sklepu „Groszek”. 

Na chwilę obecną dzieci przed deszczem muszą chować się pod dachem przy pobliskim 

barze.  

 

 Tu Wójt odniósł się do powyższego zagadnienia mówiąc, iż jest wiele czynników, 

które winno się sprawdzić przed postawieniem takiego przystanku.  

 

- Przewodnicząca Renata Piątyszek pytała o dział 90015 oświetlenie uli, placów  

i dróg. Pani Piątyszek chciała wiedzieć, co składa się na te środki.  

 

 Są to środki przeznaczone na konserwację oświetlenia, przeglądy, wymiany itp.  

 

Kolejne pytanie Pani Renaty dotyczyło kwoty przeznaczonej na Święto Smaków. 

 

  Do pytania odniósł się Wójt informując, iż poprzedni budżet był ustalony jeszcze w 

poprzedniej kadencji. Święto było połączone z obchodami Dożynek Gminnych. Nie było 

zaproszonej gwiazdy, co bardzo mocno odbiło się na frekwencji osób przybyłych na 

wydarzenie.  

 

- Radny Adam Kupś odniósł się do zadania dot. rolnictwa i łowiectwa w temacie odbudowy 

śluzy. Rany chciał wiedzieć, czy zadanie to będzie realizowane w przyszłym roku. 

 

  Komisja Budżetu i Finansów po zapoznaniu się z całościowym materiałem 

dotyczącym projektu budżetu Gminy Siedlec na 2025 rok  oraz Uchwałą Nr SO-

10/0952/127/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 



2 grudnia 2024 roku, po zapoznaniu się z opiniami stałych komisji Rady Gminy Siedlec w 

wyniku głosowania na obecność 5 radnych  

 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Siedlec na 2025 rok 4- za, 0– przeciw,  1 – 

wstrzymujący wnioskując o jego przyjęcie przez Radę Gminy Siedlec. 

 

 

3. Wypracowanie opinii do projektu WPF na lata 2025-2028 

 

  W związku z przedstawieniem i omówieniem całościowych materiałów dotyczących 

projektu budżetu na 2025 rok na komisji wspólnej  tu zabrała głos Skarbnik Gminy N. 

Babińska przedstawiając: 

 

- opinię o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siedlec na lata 2025-2028,  

 

Komisja Budżetu i Finansów po zapoznaniu się z całościowym materiałem dotyczącym 

projektu  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2025-2028  oraz Uchwałą 

Nr SO-10/0957/127/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

z dnia 2 grudnia 2024 roku, po zapoznaniu się z opiniami stałych komisji Rady Gminy 

Siedlec w wyniku głosowania na obecność 5 radnych  

 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Siedlec na 2025 rok 4- za, 0– przeciw,  1 – 

wstrzymujący wnioskując o jego przyjęcie przez Radę Gminy Siedlec. 

w wyniku głosowania na obecność 5 radnych  

 

 

4. Wolne głosy i wnioski. 

 

W punkcie tym zostały omówione poszczególne uchwały. 

 

a) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości 

Siedlec, gmina Siedlec. 

 

Tematyczne zagadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Rolnictwa, Planowania 

Przestrzennego i Zarządzania Kryzysowego Natalia Grocholska.  

 

Droga oznaczona w ewidencji gruntów jako działka nr 385/10 położona w obrębie wsi 

Siedlec jest drogą wewnętrzną i stanowi współwłasność osób fizycznych. Warunek 

wynikający z art. 8 ust. 1a ustawy o drogach publicznych, który stanowi, że podjęcie 

przez radę gminy uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej wymaga 

uzyskania zgody właścicieli terenów, na których jest ona zlokalizowana, został spełniony. 

 Wszyscy właściciele działek stanowiących drogę wewnętrzną złożyli pisma o 

wyrażeniu zgody na nadanie przez Radę Gminy Siedlec nazwy ulicy dla drogi 

wewnętrznej. Sołtys i Rada Sołecka wsi Siedlec pozytywnie zaopiniowali nazwę „ulica 

Kwiatowa" dla drogi wewnętrznej oznaczonej działką nr 385/10. 

 



Dążąc do zapewnienia optymalnej realizacji potrzeb przyszłych mieszkańców należało 

przystąpić do procedury nadania nazwy ulicy.  

 

- Radny Adam Kupś pytał, czy były inne propozycje nazwy dla ulicy. W odpowiedzi  

P. Grocholska odpowiedziała, że nie było innych propozycji.  

  

 Wobec braku innych pytań komisja przyjęła do aprobującej wiadomości projekt 

przedstawionej uchwały jednogłośnie.  

 

b) Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego odprowadzania 

ścieków dla wszystkich grup taryfowych na terenie gminy Siedlec. 

 

Tematyczne zagadnienie zostało przedstawione przez Prezesa Spółki Hieronima Birka. 

 

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków (t. j. Dz. U. z 2024 r. poz. 757) rada gminy może podjąć uchwałę o 

dopłacie dla jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. Dopłatę 

gmina przekazuje przedsiębiorstwu wodociągowo-kanalizacyjnemu. Świadczenie usług 

polegające na zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków jest działalnością o charakterze 

użyteczności publicznej. Mając na uwadze ochronę interesów mieszkańców gminy ustalono 

dopłatę do 1 m3 odprowadzanych ścieków do urządzeń zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

Tożsama uchwała była podejmowana, na obradach październikowej sesji i obowiązuje do 

końca 2024 roku. W związku z powyższym konieczne jest podjęcie nowej uchwały, która 

obowiązywać będzie od 1 stycznia 2025 r. do końca I roku taryfowego tj. do października 

2025 roku.  

 

Ponadto prowadzona była szeroka dyskusja nad kanalizacją w gminie. 

 

Wobec braku innych pytań komisja większością głosów, przy jednym głosie 

wstrzymującym oraz dwóch głosach przeciw przyjęła do aprobującej wiadomości projekt 

przedstawionej uchwały. 

 

c) Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego współdziałania z Gminą Kargowa w celu realizacji 

zadania z zakresu kultury fizycznej i turystyki. 
 

Tu głos zabrała Inspektor Karolina Hamrol przedstawiając projekt uchwały.  

 

Celem zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Kargowa, a Gminą 

Siedlec jest wspólne działanie na rzecz rozwoju turystyki i kultury fizycznej, poprzez 

stworzenie i utrzymanie szlaków pieszo-rowerowych oraz tablic informacyjnych, które 

umożliwią mieszkańcom oraz turystom efektywne korzystanie z infrastruktury turystycznej i 

rekreacyjnej w regionie. Realizacja tego zadania przyczyni się do poprawy dostępności 

szlaków turystycznych oraz zwiększenia atrakcyjności turystycznej gmin. 

 

Zadania, o których mowa powyżej realizowane są przez Gminę Kargowa w ramach 

operacji prowadzonej przez Stowarzyszenie Lokalnej Grupy Działań Regionu Kozła pn. 

„Działania kultywujące i popularyzujące dziedzictwo regionu poprzez wydanie publikacji, 



oznakowanie obszaru Regionu Kozła oraz upamiętnienie twórców ludowych Regionu Kozła”, 

w ramach poddziałania w zakresie „Wsparcia na wdrażanie operacji w ramach strategii 

rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność” w ramach projektu „Wsparcie dla 

rozwoju lokalnego w ramach inicjatywy LEADER” objętego Programem Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020, zgodnie z Umową nr 00008-6935-UM0430008/24 z dnia 

19.04.2024 r.  

 

- radny Adam Kupś prosił o to, aby w momencie umieszczania tablic w miejscowości 

Jażyniec osoby, które będą się tym zajmowały skontaktowały się z nim, w celu 

doprecyzowania lokalizacji. 

 

Wobec braku innych pytań komisja przyjęła do aprobującej wiadomości projekt 

przedstawionej uchwały jednogłośnie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończyło się o godz. 17:38. 

  

Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów 

 

Renata Piątyszek 

  

 

 

 

 

Przygotował(a): Natalia Fornalik 

 

 


